
Bestyrelsesmøde d. 5/2/24 

Brand på kollegiet 

- Evaluering af hændelse og opførsel 

o Nogen så det på parkeringspladsen, brandvæsenet blev ringet til, og der blev banket på 

dørene til bygning 3 blev banket på, og alle fra bygning 3 og 5 blev evakueret.  

- Skal vi foretage os mere? 

o Vi snakker om der skal være en konkret evalueringsplan fra f.eks. brandvæsenet, ift. Hvor 

meget vi egentlig skal evakuere ifbm. brand.  

- Røgalarmer? 

o Vi snakker om vi burde få købt røgalarmer til kollegiet.  

- Evakuering? 

o Gerne ny plan. Der er kollektiv enighed om, at evakueringen forleden var lidt overdreven.  

- Andet? 

Vi bliver enige om i første omgang at snakke med Flemming angående evakueringsplan og lignende planer 

ifbm. brand.  

Oscar snakker med Flemming om røgalarmer og evakueringsplan ifbm. brand.  

 

Affald / nogle kan ikke finde ud af storskrald. 

- Status på skilte 

Oscar snakker med Flemming om storskrald skite. 

- Tildækket reuse-station til at stille ting, der kan bruges af andre fra kollegiet.  

Vi bliver enige om, at det ville være en god ide at have en reuse-station for brugte ting. Vi hører Flemming 

ad, om det kunne lade sig gøre at få et halvtag over en del af storskraldegården, så dette kan bruges som 

en reuse-station. Vi snakker om, at det kunne være smart, hvis taget måske kunne fjernes ifbm. storskrald. 

Hvis tag ikke kan lade sig gøre, snakker vi om at få det opført på parkeringspladsen. Hertil kunne 

bæredygtighedspuljen evt. være praktisk.  

 

Rengøring 

- Ny Rengøringsmedhjælper 

Vi har fået ny rengøringsmedhjælper, og hun var den eneste, der søgte. Vi skal nok overveje at få kigget på 

ny medhjælper snart igen, da den nye stopper om 5 måneder grundet flytning til den tid. 

 

Oscars liste til Flemming:  

- Røgalarmer 

- Evakueringsplan 

- Skilte til storskrald 

- Reuse station 

- Fælleshus 


